
2013D21084 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid heeft naar 
aanleiding van de Slotwet van het Ministerie van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid (XV) over het jaar 2012, de navolgende vragen ter 
beantwoording aan de regering voorgelegd. Deze vragen zijn hieronder 
afgedrukt. 

De voorzitter van de commissie,
Van der Burg 

Adjunct griffier van de commissie,
Lips 
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Nr. Vraag 
1 Kan de regering in de volgende jaarverslagen kort ingaan op de 

conclusies uit de beleidsdoorlichtingen en wat met de resultaten 
is gedaan? 

2 Kan de regering de relatie tussen de drukte op het gebied van 
aanvullende pensioenen en de beleidsdoorlichting over pensioen-
beleid nader toelichten? 

3 Wat zijn de gevolgen van het onderbrengen van arbeidsmarktbe-
leid en inkomensbeleid onder de beleidsagenda voor de program-
mering van beleidsdoorlichtingen op deze thema’s, die tevens 
onder artikel 1 arbeidsmarkt vallen in de begroting 2013 (voetnoot 
4 bij de tabel beleidsdoorlichtingen begroting 2013)? 

4 Hoe kan het dat vanuit internationaal perspectief de inkomenson-
gelijkheid in Nederland vrij gemiddeld is, terwijl vanuit internatio-
naal perspectief de vermogensongelijkheid juist vrij groot is? 

5 Wat voor activiteiten zijn er in 2012 verricht, die ertoe hebben 
bijgedragen dat de bruto arbeidsparticipatie is vergroot bij 
ouderen en vrouwen en welke financiële middelen waren 
daarmee gemoeid? 

6 Wat voor activiteiten zijn er in 2012 verricht om de bruto arbeids-
participatie van etnische minderheden te vergroten en welke 
financiële middelen waren daarmee gemoeid? 

7 Wat voor activiteiten zijn er in 2012 verricht om de bruto arbeids-
participatie van werkloze jongeren te vergroten en welke 
financiële middelen waren daarmee gemoeid? 

8 Waarom zijn de budgetten onder operationele doelstelling 4 
grotendeels onbenut gebleven, terwijl juist de werkloosheid onder 
met name jongeren is gestegen? 

9 Hoe kan het dat de er een onderuitputting van 0,9 miljoen op 
operationele doelstelling van artikel 42 arbeidsparticipatie, terwijl 
de (jeugd)werkloosheid hard oploopt? 

10 Kan de regering ingaan op de concrete resultaten, die ambassa-
deur jeugdwerkloosheid heeft geboekt? 

11 Wat is de reden dat het aantal ontslagaanvragen bij het Uitvoe-
ringsinstituut werknemersverzekeringen (UWV) in 2012 aanzienlijk 
gestegen is ten opzichte van voorgaande (crisis) jaren? 

12 Wat heeft de regering gedaan om de stijgende trend betreffende 
het aantal incidenten met gevaarlijke stoffen te doorbreken? 

13 Wat is de reden dat de streefwaarde dat 98% van de bedrijven 
voldoet aan de Arbowet de laatste twee jaren niet is gerealiseerd? 

14 De regering vermeldt het jaarlijks aantal incidenten met grote 
hoeveelheden gevaarlijke stoffen een trend, met een toename van 
0 naar 3. Kan de regering toelichten welke maatregelen worden 
genomen om deze stijgende reeks te doorbreken? 

15 Welk aanvullend beleid heeft de regering om de streefwaarde van 
98% wel te bereiken? 

16 Hoe beoordeelt de regering de constatering dat er zoveel 
pensioenonbewusten zijn? 

17 Is de regering voornemens iets te doen aan het aantal pensioe-
nonbewusten, ook al ligt het primaat bij de sociale partners? Zo ja, 
wat? Zo nee, waarom niet? 

18 Hoeveel CAO’s bevatten een bovenwettelijke aanvulling op de 
Wet werk en inkomen naar arbeidsvermogen (WIA)? Hoeveel 
werknemers vallen daaronder? 

19 Wat zijn de gemiddelde kosten (per werknemer) van de bovenwet-
telijke aanvullingen op de WIA? 

20 Wat is de reden van de kasschuif van 200 mln. bij de Wet werk en 
arbeidsondersteuning jonggehandicapten (Wajong)? 

21 Kan de regering toelichten wat de reden is voor de meevallende 
instroom in de WGA? 
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Nr. Vraag 
22 Welke conclusie verbindt de regering aan de tabel met indicatoren 

over het bereiken van de operationele doelstelling? 
23 Kan de regering nader toelichten wat de gepresenteerde 

kengetallen zegt over het bereiken van operationele doelstelling 5 
Zorgdragen voor een stelsel dat gemeenten prikkelt tot activering 
en inkomensondersteuning van personen, die niet zelf (volledig) 
kunnen voorzien in hun levensonderhoud? 

24 Waarom wordt de integrale rapportage pas voorzien voor eind 
2013, terwijl de kwantitatieve resultaten van het experiment al in 
het voorjaar van 2013 worden verwacht? 

25 Hoe verhoudt de vraag naar schuldhulpverlening zich anno 2012 
ten opzichte van 2011, 2010, 2009 en 2008? 

26 Zijn de regering gemeenten bekend, die bovengemiddeld goed 
scoren als het gaat om de effectiviteit van een schuldhulptraject? 

27 Wat is de verklaring voor het feit dat gemeenten minder uitgeven 
aan bijzondere bijstand, terwijl het aantal bijstandsgerechtigden 
stijgt? 

28 Wat verklaart het verschil in percentage uitkeringsontvangers 
(19%) en bijstandsontvangers (69%) die in de eerste zes maanden 
in een baan zijn gestart na re-integratieondersteuning? 

29 Waarom wordt in het voorgenomen wetsvoorstel voor de 
Participatiewet loondispensatie niet mogelijk gemaakt, terwijl dit 
volgens het jaarverslag een aanvullend re-integratie-instrument is 
dat mogelijkheden biedt voor personen met een afstand tot de 
arbeidsmarkt, die andere instrumenten niet hebben en het kansen 
biedt doordat perspectief op regulier werk ontstaat en er van het 
instrument een prikkel kan uitgaan tot langdurige, duurzame 
dienstverbanden waarin ruimte is voor groei en ontwikkeling van 
de werknemer? 

30 Kan de regering toelichten of en zo ja, op welke manier de Kamer 
wordt geïnformeerd over de effecten van het beleid om tegemoet 
te komen aan immateriële schade aan werknemers, of huisgeno-
ten van werknemers, met maligne mesothelioom door 
asbestblootstelling? 

31 Kan de regering bewerkstelligen dat het jaarverslag in de 
toekomst zelfstandig leesbaar zal zijn en dat eerder gemelde 
overschrijdingen ook in het jaarverslag worden toegelicht? 

32 Hoe komt het dat de uitgaven voor de kinderopvangtoeslag in de 
maand december aanzienlijk zijn afgenomen ten opzichte van de 
stand in de tweede suppletoire begrotingswet? 

33 Kan de regering nader onderbouwen waarom er in december 
2012 opnieuw een forse vraaguitval is geconstateerd in de 
kinderopvang ten opzichte van de raming van de begroting van 
2012? 

34 Kan de regering toelichten wat de reden is dat de Kamer geen 
informatie heeft ontvangen over de kwaliteit van de kinderop-
vang? 

35 Wat zijn de totale bestedingen aan kwaliteit in de kinderopvang 
gedeeld door het aantal kinderopvanginstellingen? Kan de 
regering dit voor elk begrotingsjaar van de laatste vijf jaar 
toelichten? 

36 Welk percentage van de gemeenten overschrijdt de wettelijke 
wachtlijst-termijn voor schuldhulpverlening? 

37 Kan de regering ingaan op de vraag in hoeverre de huidige 
meevallers op de kinderopvang structureel zijn? 

38 Kan de regering toelichten hoeveel geld er de laatste vijf jaar is 
geïnvesteerd in kwaliteit van kinderopvang en dit onderbouwen 
per begrotingsjaar? 
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Nr. Vraag 
39 Kan de regering toelichten waarom er geen indicatoren over de 

kwaliteit van de kinderopvang kunnen worden geformuleerd? 
40 Kan de regering toelichten wanneer de ontbrekende kerngetallen 

over de kwaliteit van de kinderopvang in 2010 tot en met 2012 
naar de Kamer worden gestuurd? Zo nee, wat is hiervoor de 
reden? 

41 Kan de regering voor de artikelen 46, 47, 50 en 52 toelichten wat 
de reden is voor de grote mutaties in de Slotwet en daarbij ingaan 
op zowel de verplichtingen als de uitgaven en ontvangsten? 

42 Kan de regering toelichten waarom deze mutaties niet eerder aan 
de Kamer zijn gemeld, bijvoorbeeld in een suppletoire wet? 

43 Kan de regering toezeggen om grote mutaties niet pas in de 
Slotwet te melden, maar op een eerder tijdstip door middel van 
een suppletoire wet?
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